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Zwolle, 11 februari 2019 
 
 
 

Mondelinge vragen aan het college van Burgemeester en Wethouders 
 
Uit het artikel in de Stentor van 7 februari, begrepen we dat het niet gelukt is om tot een 
gezamenlijk plan te komen voor de nieuwbouw van de scholen Het Atelier en Het Mozaïek 
op één locatie.  
 
De noodzaak om de huisvesting van de scholen te verbeteren is er echter nog steeds. Met de 
afzonderlijke schoolbesturen wordt bekeken hoe het verder moet. Ook gaat de gemeente 
Zwolle de ontstane situatie nog dit kwartaal bespreken met alle schoolbesturen in de stad 
tijdens het reguliere Op Overeenstemming Gericht Overleg.  
 
Het bericht is niet eenduidig over de redenen voor het mislukken van het initiatief. 
Belangrijkste argument lijkt dat ouders en buurtbewoners zich overvallen voelden en zich 
stoorden aan het bouwvolume, mogelijke verkeersoverlast en verlies van het unieke 
karakter van de bestaande school. 
 
Wij willen het college de volgende mondelinge vragen stellen: 
 

1. Deelt de wethouder de suggestie in het artikel, dat ouders en buurtbewoners 

overvallen zijn door het plan, bouwvolume, verkeersoverlast en verlies unieke 

karakter van de school? En zo ja wat gaat de wethouder eraan doen om dit in de 

toekomst te voorkomen? En zo nee kan de wethouder dan aangeven waarom ouders 

en buurtbewoners dat gevoel hebben? 

2. Kan de wethouder aangeven wat de onderwijs, ruimtelijke en economische 

argumenten waren om te komen tot een gezamenlijk plan in plaats van een plan per 

locatie? Leidt het niet doorgaan van het gezamenlijk plan tot aanpassing van het 

beleid voor de huisvesting en het grootschalig onderhoud/ nieuwbouw van scholen 

in Zwolle? 

3. Leidt het niet doorgaan van een gezamenlijk plan tot hogere kosten voor de 

huisvesting van deze twee en andere scholen in Zwolle. En zo ja kan de wethouder de 

raad dan op korte termijn informeren over de hoogte en dekking daarvan? 

Namens de VVD-fractie, 
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